

Kitten head



Synopsis

This is a story about the everyday adventures of a protagonist and his friends with a kitten atop their heads. Welcome to Nekojara City, a town somewhere in Japan. It's a place where cats live comfortably the same as humans. The reason? The children of this town each have a kitten affectionately attached to their heads. These "My own kitten" mysteriously disappear by the time the children reach adulthood. Therefore, the children cherish their days, enjoying life to the fullest with their fleeting "My own kitten." Our protagonist, Emil, is a boy filled with curiosity, though he can be a tad absentminded. Perched on his head is Nya-ta, a whimsical and playfully mischievous kitten. The children spend their days playing with their head-kittens, forging close friendships, and sometimes engaging in lighthearted squabbles. Their lives weave together a heartwarming and playfully chaotic kitten-head comedy!

Comment

Kitten Heads is a fantasy-filled work where children, through their interactions with the kitten 'My own kitten' atop their heads, come into contact with their own and others' inner selves. 'My own kitten', while being a part of themselves, cannot be fully controlled by them. Recognizing and interacting with their 'My own kitten', even when they quarrel, leads to self-acceptance. Through this work, we hope to provide children with an opportunity to realize that 'loving oneself is a wonderful thing.'

S.o.K LLC



S.o.K is an animation production company with a unique perspective and technology that transcends conventional frameworks. We are passionate about creating intense energy through creative inspiration, bringing profound emotion and surprise to our viewers, and aim to become a world-renowned creative collective.

Company Contact

Address: 1F Kichijo Building, 2-31-28 Kichijoji Honcho,
Musashino-shi, Tokyo, Japan
Website: <https://sok-llc.com/>

Credit



Director: Ryoji Masuyama
Character Design: Alex Nova
Series composition/Script: Takashi Masuyama

Producer: Koji Nishizawa
Production: S.o.K LLC

Kitten head



Synopsis

C'est l'histoire des aventures quotidiennes d'un protagoniste et de ses amis, chacun avec un chaton perché sur la tête. Bienvenue à Nekojara City, une ville quelque part au Japon. C'est un endroit où les chats vivent confortablement comme les humains. La raison ? Les enfants de cette ville ont chacun un chaton affectueusement attaché à leur tête. Ces "Mon propre chaton" disparaissent mystérieusement au moment où les enfants atteignent l'âge adulte. Par conséquent, les enfants chérissent leurs jours, profitant pleinement de la vie avec leur éphémère "Mon propre chaton". Notre protagoniste, Emil, est un garçon plein de curiosité, bien qu'il puisse être un peu distrait. Perché sur sa tête se trouve Nya-ta, un chaton fantaisiste et espiègle. Les enfants passent leurs journées à jouer avec leurs chatons de tête, à nouer des amitiés étroites et parfois à se livrer à de légères querelles. Leurs vies tissent ensemble une comédie attendrissante et joyeusement chaotique avec des chatons sur la tête !

Commentaire

Kitten Heads est une œuvre pleine de fantaisie où les enfants, à travers leurs interactions avec le chaton "Mon propre chaton" perché sur leur tête, entrent en contact avec leur propre moi intérieur et celui des autres. "Mon propre chaton", bien que faisant partie d'eux-mêmes, ne peut pas être entièrement contrôlé par eux. Reconnaître et interagir avec leur "Mon propre chatons", même lorsqu'ils se disputent, mène à l'acceptation de soi. À travers cette œuvre, nous espérons offrir aux enfants l'opportunité de réaliser qu'"aimer soi-même est une chose merveilleuse".

S.o.K LLC



S.o.K est une société de production d'animation dotée d'une perspective et d'une technologie uniques qui transcendent les cadres conventionnels. Nous sommes passionnés par la création d'une énergie

intense à travers l'inspiration créative, apportant une émotion profonde et de la surprise à nos spectateurs, et nous aspirons à devenir un collectif créatif de renommée mondiale.

Contact

1F Kichijo Building, 2-31-28 Kichijoji Honcho, Musashino-shi, Tokyo, Japon
Site web : <https://sok-llc.com/>

Crédit



Réalisateur : Ryoji Masuyama

Conception des personnages : Alex Nova

Composition de la série/Scénario : Takashi Masuyama

Producteur : Koji Nishizawa Production : S.o.K LLC